
Tour Code: CHS

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

Fairyland Ocean Park
海花岛童世界乐园

Fairyland Ocean Park
海花岛童世界乐园

South China Sea Guanyin
海上观音

South China Sea Guanyin
海上观音

Ocean Flower Island
海花岛

Ocean Flower Island
海花岛

Haichang Dream Ocean City
海昌梦幻海洋不夜城

Haichang Dream Ocean City
海昌梦幻海洋不夜城

China
中国

5D4N
海南岛

(海口/海昌/三亚/儋州-海花岛)
HAINAN ISLAND

(HAIKOU / HAICHANG / SANYA/DANZHOU-OCEAN FLOWER ISLAND)



 海昌梦幻海洋不夜城 - 围绕打造三亚全天、全季候“玩美度假”的发展理念，整个项 目
以“海上丝绸之路”为主题，将建成：海棠湾、非洲海、波斯湾、孟加拉湾、爪哇海、南
中国、滨水长廊、梦幻海洋剧场等主题分区。以海 洋文化为特色，拥有 13 大娱乐项目、
2 大剧场秀、30 余场环球风情演艺、8 大主题餐厅、50 余家特色餐饮及 30 余家主题商品
店铺。

 三亚之眼 - 摩天轮，在 88 米高空上，纵情尽览 360°国家海岸线壮景，将不夜城街景尽
收眼底，景色璀璨无遗。（备注 : 如遇”三亚之眼”摩天轮停止服务， 则改为欢乐剧场或
飞行影院）

海昌

 亚龙湾国际玫瑰谷 (含电瓶车) - 是以“玫瑰之约，浪漫三亚”为主题，以玫瑰文化、黎
族文化、创意文化为底蕴以玫瑰产业为核心，以‘浪漫、欢乐’为主题，依托周边山水资
源，展现一个集乡村田园风情、花海休闲娱乐于一体的休闲旅游目的地。

 凤凰岭海誓山盟景区 (含电瓶车) - 位于三亚市的最高峰，高 400 米，是唯一可以把三亚
四大海湾尽收眼底。天气晴好时，不但可以看到 鹿回头，凤凰岛，美丽之冠等自然与人
文景观，甚至还可以遥看海上观音，您还可体验被誉为‘索道中的劳斯莱斯“的亚洲第一
观海看城索道。

 天涯·亿恒主题夜市 - 坐拥上百家美食店铺，汇集了海南本土小吃、全国各地名小吃以
及特色海鲜等近千款美食，已成为网红美食打卡地。

 南山文化旅游区 - 南山是一个极富灵感与灵气的风水宝地，依山傍海，高达108米的世界
级、世纪级南海海上观音就建在南山的海面上。您可以在这里沐浴佛光，拜佛祈福，享用
南山素斋，神游长寿谷，眺望海上观音之神韵。

三亚

 海花岛 - 该岛由三个独立的离岸式岛屿组成，规划平面 形态为盛开在海中的三朵花，故
取名为“海花岛”。海花 1 号岛为国际旅游岛，涵盖国际会议中心、国际会展中心、别墅
酒店、欧堡酒 店、希尔顿酒店、影视酒店、童话世界、雪山水上王国、海洋乐园、珍奇
特色植物园、植物奇珍馆、五国温泉城、婚礼庄园、影视基地、 恒大嘉凯影城、博物馆
、歌剧院、音乐厅、娱乐中心、国际购物中心、风情商业街、风情饮食街、茗茶酒吧街、
游艇俱乐部 等 28 大业 态，建成后将成为全球人向往的文化旅游胜地。

 童世界海洋乐园 - 童世界海洋乐园，拥有极地世界、深海梦幻、热带雨林三大海洋生态
圈，近30个动物展示及游玩项目，汇聚白鲸、企鹅、海狮、白鳍鲨等万千海洋生物。你
可以在深海梦幻区探索神秘的蓝色世界，在极地世界与动物们亲密接触，在热带雨林欣赏
瑰丽缤纷的丛林生物。此外，这里还有灵动可爱的白鲸、憨态可掬的企鹅、萌幻绚丽的鹦
鹉为你献上精彩表演！

儋州

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日，公众假期, 天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）
以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

观光景点：

第一天
启程 a 海口 b (240公里) 海昌 
b (30公里) 三亚 (机上用餐/午/晚)

 海的故事

 海昌梦幻海洋不夜城

 三亚之眼摩天轮

 兴隆华侨城（车游）

第二天 三亚 (早/午/晚)

 亚龙湾国际玫瑰谷（含电瓶车）

 凤凰岭风景区（含电瓶车）

 天涯· 亿恒主题夜市

第三天 三亚 b (271公里) 儋州 (海花岛)
(早/午)

 南山文化旅游区（含电瓶车）

 海上观音

 风情商业街

 婚礼庄园（观赏灯光秀）

第四天 儋州 (海花岛) (早)

 海花岛童世界海洋乐园（含门票）

 海花岛观光（外拍）

 •  珍奇特色植物园

 •  博物馆

 •  明清街

 •  国际购物中心

 •  希尔顿

 •  观光塔

 •  雪山水上王国

 •  国际娱乐中心

 •  五国温泉城

 •  国际会议中心

第五天 儋州 (海花岛) b 海口 a 吉隆坡
(早/机上用餐)

Haichang Dream Ocean City
海昌梦幻海洋不夜城

Haichang Dream Ocean City
海昌梦幻海洋不夜城

Phoenix Ridge Peak Park
凤凰岭海誓山盟景区

Phoenix Ridge Peak Park
凤凰岭海誓山盟景区

Yalong Bay Rose Valley
亚龙湾国际玫瑰谷

Yalong Bay Rose Valley
亚龙湾国际玫瑰谷

酒店住宿（4 晚）
✓ 三亚柏栎酒店或同级    x 2 晚
✓ 海花岛欧堡酒店或同级    x 2 晚

✓ 4 早餐 / 3 午餐 / 2 晚餐
风味餐：
★ 剁椒鱼头 ★ 海鲜风味餐     ★ 南山素斋

✓ 海味馆    
✓ 竹炭生活馆或达仁堂

购物站

自费项目：1.船游三亚湾（饮料任饮）【人民币280/人】    2.三亚宋城千古情歌舞秀 【人民币320/人】



Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a�ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

TOURIST ATTRACTIONS:

D1
DEPARTURE a HAIKOU
b (240 km) HAICHANG 
b (30km) SANYA (MOB/L/D)

 Sea Story
 Haichang Dream Ocean City
 Sanya Eyes Ferris Wheel 
 Xing Long Overseas Chinese Town (pass by)

D2 SANYA (B/L/D)

 Yalong Bay Rose Valley
  (Include Buggy Ride)

 Phoenix Ridge Peak Park 

  (Include 2-ways Cable Car)

 Yiheng Theme Night Market

D3
HAIKOU b (271km) 
DANZHOU (Ocean Flower Island)

(B/L)

 Nanshan Cultural Tourism Zone
 (Include Buggy Ride)

 South China Sea Guanyin
 Culinary Street
 Wedding Manor enjoy light shows 

D4 DANZHOU (Ocean Flower Island)(B)

 Fairyland Ocean Park (Including tickets)

 Ocean Flower Island (Photo Shooting)

 • Rare and characteristic botanical garden 
 • Museum
 • Ming and Qing Street
 • Wedding Manor
 • International Shopping Center
 • Hilton
 • Sightseeing tower
 • Snow Mountain Water Kingdom
 • International Entertainment Center
 • Five Kingdoms Hot Spring City
 • International Conference Center

D5
DANZHOU (Ocean Flower Island)

HAIKOU a ARRIVAL
(B/MOB)

SCHEDULE

Yiheng Theme Night Market
天涯·亿恒主题夜市

Yiheng Theme Night Market
天涯·亿恒主题夜市

Wedding Manor enjoy light shows
婚礼庄园

Wedding Manor enjoy light shows
婚礼庄园

Nanshan Cultural Tourism Zone
南山文化旅游区

Nanshan Cultural Tourism Zone
南山文化旅游区

HAICHNAG

 Haichang Dream Ocean Night City - an open theme park built in concept of “Maritime Silk 
Road”. There are Haitang Bay, African Sea, Persian Gulf Theme zones such as the Bay of Bengal, 
Java Sea, South China, Waterfront Promenade, and Dream Ocean Theater. Featuring marine 
culture, it has 13 major entertainment projects, 2 major theater shows, more than 30 global style 
performances, 8 theme restaurants, more than 50 specialty restaurants and more than 30 theme 
stores. Our tour included the most eye-catching.

 Sanya Eyes Ferris Wheel - in this scenic spot. At 88 meters, you can enjoy the 360° national 
coastline and enjoy the panoramic view of the city. (Remark : In case of Sanya Eyes Ferris Wheel 
not operating, it will replaced by Galety Theatre or Flight Theater show)

SANYA

 Yalong Bay Rose Valley - is home to an enormous number of flowers with exquisite beauty that 
steals the heart of many.It have many species of roses and a wide range of flower species and 
tropical trees. Some of the main tropical plants that can be spotted here are sunflowers, 
bougainvillea, orchids, heliconia and fairy lilies.In the valley, visitors can sit in front of the modern 
and cozy bower and watch the sun set together. Waterfalls, teahouses, winding paths, streams and 
bridges are available for guest’s enjoyment as well.

 Phoenix Ridge Peak Park (Include 2-ways Cable Car) - hill park with 400m height, and 
it is the highest point of Sanya city. In here, you can enjoy panorama view of Sanya city and Bay 
sceneires. Here, you can view the Luhuitou Peak park, Phoenix Island, and even the Bronze statue 
of Guan Yin while weather permitted.

 Yiheng Theme Night Market - Sitting on hundreds of gourmet shops, it brings together nearly 
a thousand kinds of delicacies such as local snacks in Hainan, famous snacks from all over the 
country, and special seafood.

 Nanshan Cultural Tourism Zone - Nanshan Culture Tourism Zone features three theme 
parks: Buddhism Culture Park, Blessing and Longevity Park and Hainan Custom Culture Park.

DANZHOU

 Ocean Flower Island  - an Island made up of three independent, flower-shaped islets. Of these, 
Ocean Flower Island 1 complex is one of the among 3 complexes was designed as a one-stop 
international holiday destination. It has 28 major business hubs that include an international 
conference and exhibition center, as well as a museum complex, a fairy-tale world, a water park, a 
botanic garden, a wedding manor, hot springs and an international shopping plaza.

 Fairyland Ocean Park -  Fairyland Ocean Park has three major marine ecosystems, Polar 
World, Deep Sea Fantasy and Tropical Rainforest, nearly 30 animal displays and amusement 
projects, bringing together thousands of marine life such as beluga whales, penguins, sea lions, and 
whitetip sharks. Explore the mysterious blue world in the Deep Sea Dreamland, get up close and 
personal with animals in the polar world, and see the magnificent jungle creatures in the rainforest. 
In addition, there are cute beluga whales, cute penguins, and cute parrots!

HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)
✓ Sanya Paxton Vacances Hotel & Suite or similar  x2 Nights
✓ Castle Hotel Ocean Flower Island Hotel or similar  x2 Nights

✓ 4 Breakfast / 3 Lunch / 2 Dinner
Special Cuisine:
★ Chopped Chili fish head ★ Seafood Dinner     ★ Nanshan Vegetarian

✓ Dried Seafood Shop
✓ Bamboo Charcoal Shop or Darentang Shop

SHOPPING STOP

Optional Tour: 1.Boat Ride Sanya Bay (FREE Beverage) [RMB280 / Person] 2.Sanya Songcheng Eternal Love Show [RMB320 / Person]



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

General Information 

 海南 HAINAN 

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

 总数:

China   : +86

中国   : +86                     

China - No time different with Malaysia

中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差

10 CNY = MYR 6.50

10 元 = 马币 6.50

Voltage - almost always 220 V

电压 - 220伏特

GD Partner:

类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

类型 / Type B - 两脚扁型＋一圆型插头 / 
         2 flat blade pin + 1 round pin

类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat
         blade pin “V-shape”

Chinese Yuan - CNY
Renminbi - RMB
中国元   - CNY
人民币   - RMB

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

Each individual are entitled to check in 1 luggage of 
not more than 20 kg and a hand carry bag not more
than 7 kg.

每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以
及托运行李不超过20公斤。

* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度

* Major credit cards such as Visa and Master 
   card are mostly widely used

Summer 夏季
1月 – 12月
Jan to Dec
25℃ ~ 30℃

737- MAX 8


